
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 30. mája 2014 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: - - - 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    Igor Janckulík - poslanec ŢSK 

 

 

 Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné, 

keďţe sú prítomní všetci poslanci.  

 Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Antona Floreka a p. Mgr. Teréziu Pacoňovú. 

 Starosta privítal hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Zhodnotenie Plánu práce v roku 2014 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2013 

4. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2013 

5. Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2014 

6. Schválenie I. úpravy rozpočtu za rok 2014 

7. Preschválenie platu starostovi obce v zmysle úpravy priemernej mzdy v 

národnom hospodárstve za rok 2013 

8. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

9. Informatívna správa o pridelení finančných prostriedkov 

10. Informatívna správa o hlavnom zberači v rámci stavby "Zásobovanie vodou a 

kanalizácia oravského regiónu, etapa2" 

11. Informatívna správa o škodách spôsobených povodňou v lokalite Hájisko 

12. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

13. Rôzne – prejednanie žiadostí 

14. Diskusia 

15. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Taktieţ doplnil pozvánku o ďalšie body:  

- Schválenie žiadosti na zateplenie budovy KD + OcÚ 

- Schválenie vstupu do Miestnej akčnej skupiny Biela Orava, o. z. 

Poslanci nemali ţiadne návrhy na doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 



 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia. Uviedol, ţe na OVS, a. s. Dolný Kubín 

bola zaslaná písomná ţiadosť o vyjadrenie sa k prečerpávačke - jej presunu a tieţ smradu v 

rámci stavby "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2" ešte 28. 02. 2014, 

avšak do dnešného dňa ţiadna odpoveď napriek viacnásobným urgenciám nebola obci 

doručená. Taktieţ neboli zvolaní vlastníci pozemkov pod miestnu komunikáciu  smerom k p. 

Danielovi Dopaterovi z dôvodu, ţe sa pozabudlo na určenie ceny, akou bude miestna 

komunikácia vykompenzovaná. Ostatné body boli splnené.   

 

V bode 2/ starosta obce informoval o plnení Plánu práce v roku 2014. Podrobne prečítal 

prítomným poslancom úlohy, ktoré sa podarilo v rámci plánu práce na rok 2014 uţ urobiť, tieţ 

ktoré urobené nebudú a ďalej oboznámil s tým, čo je ešte na pláne vykonať.  

 

V bode 3/ starosta obce vyzval hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú o podanie 

správy – odborného stanoviska k záverečnému účtu obce Krušetnica za r. 2013. Hlavná 

kontrolórka odborné stanovisko predniesla všetkým prítomným a odporučila poslancom ObZ 

vyjadriť súhlas a schváliť Záverečný účet obce Krušetnica za rok 2013 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. Odborné stanovisko tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

 

V bode 4/ účtovníčka OcÚ p. Beganová prečítala návrh záverečného účtu obce za rok 

2013, ktorý bol zverejnený aj na webovej stránke obce a ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto 

zápisnice. Starosta obce navrhol pouţiť prebytok po vylúčení nevyčerpaných prostriedkov zo 

ŠR v sume 6.504,86 € na tvorbu rezervného fondu. Prítomní poslanci nemali ţiadne námietky a 

jednohlasne schválili pouţitie prebytku na tvorbu rezervného fondu, taktieţ schválili záverečný 

účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

V bode 5/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 

2014, ktorý tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, ţe obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v I. 

štvrťroku 2014 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. 

Poslanci nemali ţiadne pripomienky, Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2014 bol jednohlasne 

schválený (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 6/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predniesla návrh na schválenie I. úpravy rozpočtu 

na rok 2014, ktorý tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. Táto úprava sa týka beţných príjmov a 

výdavkov, kapitálových výdavkov a príjmov finančných operácií. Po prečítaní návrhu neboli 

ţiadne dotazy zo strany poslancov a návrh bol jednohlasne schválený (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 

0). 

 

V bode 7/ bola v zmysle § 4 ods. 4 novely zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov opätovne 

prejednaná otázka platu starostu obce. Plat starostu pozostáva z priemernej mzdy v národnom 

hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok, ktorý sa potom vynásobí koeficientom podľa 

počtu obyvateľov obce: t. j. 824,00 € je priemerná mzda za rok 2013 x 1,65-násobok = 

1.359,60 €. Tento však môţu poslanci ObZ navýšiť v zmysle spomínaného zákona 

o maximálne 70%. Doteraz bolo navýšenie platu o 30 %, s ktorým aj naďalej súhlasili 

poslankyňa Mgr. Pacoňová a poslanec p. Florek. Poslanec p. Dopater navrhol zvýšiť plat 

starostovi o 40 %, pričom argumentoval tým, ţe starosta v roku 2013 hospodáril dobre, čoho 

dôkazom je výsledok hospodárenia za rok 2013, ktorým je zisk. S jeho návrhom súhlasili 



 

 

ostatní poslanci (p. Dorušák, p. Bodorík, p. Rončáková a p. Mgr. Jančová). Mesačná výška 

platu aj s navýšením tak predstavuje od 01. 01. 2014 sumu 1.904,00 €, ktorá bola aj schválená 

(Za: 5, Proti: 2, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 8/ starosta informoval, ţe do 30. 06. 2014 sa pokračuje v Dohodách o 

podmienkach vykonávania menších obecných služieb organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  

zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  so 6 uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v hmotnej 

núdzi. UoZ vykonávajú menšie obecné sluţby uţ v rozsahu 64 hodín mesačne, podľa 

stanovenej evidencie dochádzky na všetkých menších obecných sluţbách, ktoré sa v obci 

vykonávajú a to hlavne upratovanie a úpravu verejných priestranstiev (námestie, cintorín,...), 

údrţbu autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov.  

Ako uţ uviedol aj na minulom zasadaní ObZ od 01. 01. 2014 platí nový zákon o 

poskytovaní dávok v hmotnej núdzi. Dostali sme zoznam občanov obce, ktorí poberajú dávku v 

hmotnej núdzi a následne sme na ÚPSVaR Námestovo podali ţiadosť o ich zaradenie na 

vykonávanie aktivačnej činnosti. V týchto dňoch by mali pracovníci ÚPSVaR navštíviť týchto 

občanov a dať im podpisovať nové dohody v zmysle spomínaného zákona. Ktorý z občanov 

odmietne zúčastňovať sa aktivačnej činnosti, automaticky mu bude od 01. 07. 2014 odňatá 

dávka v hmotnej núdzi. Aktivačnej činnosti by sa malo zúčastňovať cca 9 občanov, presný 

počet budeme vedieť aţ po ich vyjadrení. Bude to v rozsahu 32 hodín mesačne formou menších 

obecných sluţieb, kde pracovné činnosti budú vykonávané od 01. 07. 2014 do       31. 12. 2014, 

pričom pracovná činnosť jedného občana bude 4 hodiny denne. 

 

V bode 9/ starosta informoval o pridelených finančných prostriedkoch, ktoré nám boli 

pridelené na základe ţiadostí, ktoré obec predloţila:  

500,00 € z Ministerstva kultúry SR na nákup literatúry do obecnej kniţnice; 

700,00 € z Dobrovoľnej poţiarnej ochrany SR pre Dobrovoľný hasičský zbor Krušetnica. 

K ostatným ţiadostiam starosta uviedol, ţe niektoré neboli úspešné, o čom bola obec písomne 

informovaná a o úspešnosti resp. neúspešnosti niektorých ešte stále nemáme vedomosť. 

 

V bode 10/ starosta opätovne informoval o budovaní hlavného zberača v rámci stavby 

"Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". Uviedol, ţe občanom boli 

doručené nájomné zmluvy spolu s mapkami na prenájom pôdy, kadiaľ pôjde tento zberač. 

Uskutočnilo sa uţ druhé stretnutie zástupcov Oravskej vodárenskej spoločnosti s občanmi, ktorí 

im po prvom stretnutí neposlali resp. nesúhlasili s nájomnými zmluvami. Dodnes sa im 

nevrátilo cca 25 nájomných zmlúv, trasa nie je vytýčená, čo bude mať za následok predĺţenie 

realizácie stavby. Na základe ústnych informácií uviedol, ţe v našej obci by sa mala stavba 

realizovať niekedy v jeseni, po zbere úrody.  

 

V bode 11/ starosta informoval o škodách spôsobených povodňou, ktorá sa našim 

katastrom prehnala v priebehu mája. Najviac postihnutá bola lokalita Hájisko, kde voda vzala 

ţeleznú lavicu, ktorou sa prechádzalo na druhú stranu rieky Mútňanka. O odstránenie škody sa 

postaralo pozemkové spoločenstvo Bývalých urbarialistov obce Krušetnica. Lavica sa posunula 

o niečo niţšie, boli zabetónované nové päťky, ostatné práce sa budú dorábať keď bude lepšie 

počasie. Značné škody sú aj v lesoch, či uţ v urbáre alebo súkromných lesoch. V obci bola 

poškodená iba budova starého MNV, kde zo strechy vzalo 2 pásy plechov, avšak škodu sa 

podarilo odstrániť bez značných ťaţkostí. 

  

V bode 12/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 



 

 

Poslankyňa p. Mgr. Danka Jančová uviedla, ţe by bolo dobré upraviť chodník okolo p. 

Moniky Dupčákovej, treba tam dať buď betónové kocky, príp. urobiť schody (stupnice) s 

drevenými čelami. Mimo zimného obdobia tam chodí viacero občanov, hrozí nebezpečenstvo 

úrazu keď je na chodníku blato, drobné skalky.  

Ďalej uviedla, ţe p. Fendeková ju poţiadala o predloţenie jej ţiadosti o riešenie situácie, 

do ktorej sa dostáva pri návalových daţďoch, ktoré sa vylievajú na cestu, voda tečie popri 

zábradlí v garáde, ktorý túto vodu privádza na jej pozemok.  

K tomuto starosta uviedol, ţe uţ viackrát sa na zasadaní ObZ hovorilo a úprave chodníka okolo 

p. Dupčákovej a tieţ bolo viackrát uvedené, ţe obec nie je vlastníkom pozemku, po ktorom 

vedie chodník, preto nemá dôvod ho vyspravovať a udrţiavať. Občania vedia, ţe po chodníku 

chodia na vlastnú zodpovednosť. Ale aj napriek všetkému budeme rozmýšľať, aké bude 

najlepšie riešenie ohľadom chodníka. K ţiadosti p. Fendekovej uviedol, ţe vie o tejto situácii, 

boli uţ aj s p. Stanislavom Florekom pozrieť na tvárnosti miesta a navrhlo sa riešenie, ţe sa tam 

vypíli šachta, aby voda mala kde odtekať.  

Poslankyňa p. Anna Rončáková predniesla ţiadosť o úhradu autobusovej dopravy na 

Roháčske plesá, kde ZŠ s MŠ Krušetnica v spolupráci s KST Krušetnica organizuje na Deň 

otcov turistiku. Taktieţ sa opýtala, či nie je moţné dať na začiatok a koniec regulácie (škarpy) 

nejaké zátarasy, aby tadiaľ nemohli prechádzať traktory. Ďalej sa opýtala, čo bude so ţiackym 

futbalom, keď jej p. Marián Florek oznámil, ţe s futbalom končí nadobro. 

O ţiadosti na úhradu cestovného rozhodli prítomní poslanci jednohlasne kladne (Za: 7, Proti: 0, 

Zdrţal sa: 0) s tým, ţe treba dať na webovú stránku buď obce alebo ZŠ pozvánku a následne aj 

fotografie z tejto turistiky. K zábranám na škarpu starosta uviedol, ţe obec nemá právo tam 

nejaké zábrany dávať, nakoľko jej vlastníkom je Povodie Váhu. Ďalej uviedol, ţe o ukončení 

spolupráce s p. Mariánom Florekom nič nevie, ţe sa stretli aj dnes a nič také mu nepovedal. Je 

smutné, ţe všetci so všetkým končia, nikto sa nechce venovať ničomu naviac a uţ vôbec nie v 

rámci svojho času a bez finančného ohodnotenia. Tu sa p. Dorušák opýtal, ţe ako vlastne 

funguje TJ Tatran Krušetnica a kto je vo výbore. Starosta uviedol, ţe predsedkyňou je p. 

Rončáková, ktorá podotkla, ţe ona sa vzdala, ale nikto to neakceptoval. Následne p. Dorušák 

navrhol, ţe by bolo dobré zvolať členskú schôdzu TJ Tatran Krušetnica cca do 2 týţdňov, 

prehodnotiť ďalšiu účasť ţiakov, muţov vo futbale, príp. zvoliť nový výbor, keď to nefunguje 

tak, ako má, s ktorým návrhom prítomní poslanci súhlasili. 

Ďalej dal p. Dorušák návrh, aby sa poţiadal ODI v Dolnom Kubíne a OkÚ v Námestove, 

odbor cestnej dopravy a pozemných komunikácií o súhlas na zníţenie rýchlosti na ceste poza 

cintorín umiestnením spomaľovača. Je tam predsa základná škola, deti často vybiehajú bez 

toho, aby sa pozreli, či nejde nejaké auto a autá, keďţe je tam nová asfaltová cesta tadiaľ 

veľakrát idú oveľa väčšou rýchlosťou, aká je predpísaná. 

Tu starosta uviedol, ţe ţiadosť sa napísať môţe avšak podľa jeho názoru ţiadosti nebude 

vyhovené z dôvodu, ţe je tam dopravná značka Pozor deti a keďţe je to v obci, rýchlosť je 50 

km/hod. a tá sa má dodrţiavať. 

Poslanec p. Dopater navrhol, aby bola schválená cena za výkup pozemkov pod miestnu 

komunikáciu k jeho rodinnému domu, nakoľko ako hovoril starosta na začiatku, zabudlo sa na 

to.  

Tu starosta uviedol, ţe určiť cenu nie je také jednoduché, pretoţe podľa GP sú vlastníkmi 

pozemkov nielen občania, ktorí majú túto komunikáciu pri svojej záhrade resp. rodinnom 

dome, ale aj takí, ktorí tam nemajú nič a tieţ takí, ktorí v obci ani nebývajú. Navrhol, aby sa 

zišla komisia ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania, ktorá občanov, ktorých sa 

miestna komunikácia bude priamo dotýkať obíde, zistí za akú cenu by to predali, resp. darovali 

obci a následne sa budú riešiť vlastníci, ktorí v obci nebývajú. S návrhom prítomní poslanci 

súhlasili, termín určili do 2 týţdňov. 



 

 

Poslanec p. Florek uviedol, ţe je potrebné vyčistiť koryto rieky Klinianka v časti od 

ţeleznej lavičky po cca most, ktorý vedie cez rieku Klinianka. Keď je hladina vody nízka, 

vidno koľko je na brehu rieky neporiadku. Ďalej sa opýtal, ţe kedy sa začne s výstavbou 

kaplnky, ktorú si dali v pláne práce na tento rok postaviť. Oni ako poľovníci sú ochotní 

podieľať sa na výstavbe.  

K tomuto starosta uviedol, ţe koryto rieky sa môţe vyčistiť, on si nevšimol, ţe by to bolo aţ 

také potrebné, avšak v rámci menších obecných sluţieb sa to dá realizovať. K výstavbe kaplnky 

uviedol, ţe obec pomôţe pri jej výstavbe tým, ţe zabetónuje základy, zakúpi tvárnice, urbár sa 

prisľúbil, ţe poskytne drevo. Navrhol, aby poslanci určili výšku finančných prostriedkov, ktoré 

je moţné na túto výstavbu pouţiť. Návrh bol 1.000,00 € s tým, ţe ak bude potrebné viac, nie je 

problém odsúhlasiť aj vyššiu sumu, v čím súhlasili všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0. 

Zdrţal sa: 0).  

Poslankyňa p. Pacoňová sa opýtala starostu, prečo v lokalite IBV Sihly nemajú niektorí 

stavitelia rodinných domov vodomery, keď uţ majú postavené - jedná sa o p. Bodoríka, p. 

Naništu a p. Libora Floreka. Ďalej upozornila, ţe je treba sa zaoberať kompostoviskom na 

cintoríne, ako to uţ viackrát odznelo na zasadaniach ObZ.  

Starosta k tomuto uviedol, ţe musí prešetriť, prečo niektorí stavitelia v IBV Sihly nemajú 

vodomery. Vie len, ţe p. Bodorík má zaplatenú vodovodnú prípojku, ale má aj vrt, takţe 

obecnú vodu neberie, ale o ostatných nevie, musí to prešetriť. Ku kompostovisku uviedol, ţe 

pôvodne bolo naplánované ho urobiť v rohu cintorína, avšak v letných mesiacoch by odtiaľ 

zapáchalo, pretoţe občania by tam určite nehádzali len zeminu, ale aj iný odpad. Tu p. 

Pacoňová uviedla, ţe keď nie kompostovisko, tak treba dávať aspoň častejšie vyváţať 

veľkoobjemný kontajner, ktorý je pri cintoríne, s ktorým návrhom súhlasili všetci prítomní 

poslanci.  

 

V bode 13/ pracovníčka OcÚ p. Páterková informovala o ţiadosti ZŠ s MŠ Krušetnica o 

príspevok vo výške 200,00 € na športovú akciu (volejbalový turnaj - 29. 06. 2014), ktorý sa 

kaţdoročne uskutočňuje pre občanov našej obce. Počas tohto športového dňa sa varí guľáš, 

ktorý podávajú divákom zadarmo. Prítomní poslanci jednohlasne schválili finančný príspevok 

(Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Mgr. Danke 

Jančovej, účtovníčke ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Následne bola prečítaná ďalšia ţiadosť ZŠ s MŠ Krušetnica o príspevok vo výške 200,00 

€, ktorý bude pouţitý pri slávnostnom otvorení dopravného ihriska, ktoré sa buduje v areáli 

základnej školy a ktorého otvorenie sa plánuje na 13. 06. 2014. Prítomní poslanci jednohlasne 

schválili finančný príspevok (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). Príspevok bude vyplatený 

z pokladne OcÚ p. Mgr. Danke Jančovej, účtovníčke ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Ďalej boli prečítaná ţiadosť p. Ing. Antona Floreka, bytom Bratislava o predaj pozemkov, 

ktoré sa nachádzajú pri pozemku jeho rodinného domu v lokalite IBV Sihly. Tieto pozemky 

chce vyuţívať z časti ako pasienok a z časti ako predzáhradku.  

Pri tejto ţiadosti starosta bliţšie popísal pozemky a ukázal mapku, ktorú p. Florek k ţiadosti 

pripojil. Jedná sa o pozemky, ktoré sú určené pod cestu ponad pozemky v lokalite IBV Sihly. 

Prítomní poslanci nesúhlasili s predajom pozemkov a to z dôvodu, ţe aj keď sa teraz pozemky 

nevyuţívajú ako cesta, niekedy sa určite budú. Teraz to môţe p. Florek uţívať ako nájomca, čo 

mu uţ bolo schválené, ale predaj bol jednohlasne prítomnými poslancami zamietnutý (Za: 0, 

Proti: 7, Zdrţal sa: 0). 

Iné ţiadosti  na obecný úrad neboli doručené. 

 

V bode 14/ sa poslanci zaoberali bodmi, o ktoré starosta hneď na začiatku rozšíril 

pozvánku tohto zasadania.  



 

 

Starosta uviedol, ţe z Environmentálneho fondu je moţné získať dotáciu na rok 2014 na 

zateplenie budovy kultúrneho domu a obecného úradu. Je potrebné dať vypracovať projekt, 

rozpočet, tepelný certifikát a následne vypracovať ţiadosť o dotáciu. Keďţe ešte stále nie je 

spustené financovanie na ďalšie programové obdobie z eurofondov, je potrebné vyuţívať výzvy 

v rámci SR. Ţiadosť by nám vypracovala externá firma zo Šale, ktorá poslala ponuku, za ktoré 

jej bude poskytnutá odmena vo výške 490,00 € a v prípade úspešnosti projektu jej bude 

doplatených ďalších 490,00 €. Poslanci podanie ţiadosti jednohlasne schválili (Za: 7, Proti: 0, 

Zdrţal sa: 0). 

Následne boli poslanci oboznámení s pôsobnosťou a aktivitami občianskeho zdruţenia 

Miestna akčná skupina Biela Orava, so sídlom v Beňadove. Táto skupina sa zaoberá aktivitami 

v rámci programového obdobia na roky 2014 - 2020 a to hlavne podporou miestneho rozvoja 

vo vidieckych oblastiach, investíciami do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 

základných sluţieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času, kultúry, infraštruktúry, 

cestovného ruchu a mnohé iné. V rámci Bielej Oravy ešte nie sú členmi tohto zdruţenia naša 

obec a Obce Lomná a Hruštín, ktoré sa pridali ku skupine so sídlom v Oravskom Podzámku. 

Pre našu obec je určite výhodnejšie pripojiť sa k obciam, ktoré má v najbliţšom susedstve ako 

Breza, Zákamenné. Prostredníctvom tejto skupiny bude moţné poţiadať o finančné prostriedky 

z eurofondov na nové programovacie obdobie. Poslanci nemali námietky k zaradeniu našej 

obce do tejto miestnej akčnej skupine a jednohlasne to schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

V diskusii ďalej starosta privítal p. Igor Janckulíka, poslanca ŢSK a prenechal mu slovo. 

Pán Janckulík poslancov bliţšie informoval o zasadaniach ŢSK, o činnostiach, ktoré vyvíja v 

rámci okresu Námestovo spolu s ostatnými poslancami. Ďalej informoval o úspešnosti petície 

za zachovanie dialýzy v námestovskej poliklinike a tieţ, ţe ich snahou je urobiť maximum pre 

túto polikliniku, na ktorú sa skladali občania celého námestovského okresu, ako aj o ďalších 

aktivitách, ktoré vykonáva ako poslanec VÚC.  

 

Nakoľko uţ nikto z prítomných poslancov v diskusii nevystúpil, starosta obce poţiadal 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 2/2014 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ zhodnotenie Plánu práce v roku 2014; 

3/ odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Krušetnica za rok  

    2013;   

      4/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      5/ informatívnu správu o pridelení finančných prostriedkov; 

      6/ informatívnu správu o hlavnom zberači v rámci stavby "Zásobovanie vodou a  

          kanalizácia oravského regiónu, etapa 2"; 

      7/ informatívnu správu o škodách spôsobených povodňou v lokalite Hájisko 



 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

 

      1/ Záverečný účet obce Krušetnica a celoročné hospodárenie bez výhrad; 

      2/ pouţitie prebytku po vylúčení nevyčerpaných prostriedkov zo ŠR v sume 6.504,86 €,  

          zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o  

          rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých  

          zákonov v znení neskorších predpisov, na tvorbu rezervného fondu; 

      3/ Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2014; 

      4/ I. úpravu rozpočtu na rok 2014; 

      5/ v súlade so zákonom č. 253/1994 o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

          mesačný plat starostu obce vo výške 1.904,00 €; 

      6/ finančný príspevok na výstavbu kaplnky v katastri obce Krušetnica vo výške 1.000,00 €;  

      7/ finančný príspevok pre ZŠ s MŠ Krušetnica na volejbalový turnaj vo výške 200,00 €; 

      8/ finančný príspevok pre ZŠ s MŠ Krušetnica na slávnostné otvorenie dopravného ihriska 

          vo výške 200,00 €; 

      9/ vstup do občianskeho zdruţenia Miestna akčná skupina Biela Orava, so sídlom      

          Beňadovo 66, 029 63 Beňadovo a zaradenie obce Krušetnica do územia tohto verejno- 

          súkromného partnerstva; 

    10/ finančnú úhradu autobusovej dopravy pre ZŠ s MŠ Krušetnica a KST Krušetnica na  

          turistiku na Roháčske plesá; 

    11/ predloţenie ţiadosti na zateplenie budovy kultúrneho domu a obecného úradu na  

          Environmentálny fond SR. 

 

 

C. NESCHVAĽUJE 

 

 

       1/ predaj pozemkov C-KN parc. č. 842/187 aţ 842/193 pre Ing. Antona Floreka, bytom  

           Bratislava, Pridavkova 48 

 

 

D. DOPORUČUJE 

 

 

      1/ starostovi obce zaslať na ODI Dolný Kubín a OkÚ Námestovo, odbor cestnej dopravy a  

          miestnych komunikácií písomnú ţiadosť o súhlas na zníţenie rýchlosti na ceste poza  

          cintorín umiestnením spomaľovača; 

      2/ starostovi obce zvolať členskú schôdzu TJ Tatran Krušetnica; 

          T: do 2 týždňov od konania ObZ 

      3/ komisii pre ţivotné prostredie, výstavbu a územné plánovanie zvolať zasadnutie  

          ohľadom vysporiadania miestnej komunikácie; 

          T: do 2 týždňov od konania ObZ 

      4/ starostovi obce prešetriť, prečo nemajú všetci stavebníci v IBV Sihly vodomery; 

          T: do budúceho ObZ 

      5/ starostovi obce dávať častejšie vyváţať veľkoobjemný kontajner pri cintoríne; 

      6/ starostovi obce dať v rámci menších obecných sluţieb vyčistiť koryto rieky Klinianka v  

          smere od ţeleznej lavice po most; 

          T: do budúceho ObZ 

           



 

 

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia: Anton Florek, v. r. 

 

  Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

 

 

 

Starosta obce: Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 
 

 



 

 



 

 

 
 

 



 

 



 

 



 

 

 
 

 



 

 



 

 

 


